## 

N'3

ئموذج رقم (9-2) Form No. (2-9)

Date:26/07/2017

Ref:321/2017

**Jordan Securities Commission** 

Amman - Hashemite Kingdom of Jordan

التاريخ:26/07/2017 الرقم: 321/2017

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين.

عمان- المملكة الاردنية الهاشمية.

الموضوع المعلومات الجوهرية الاخرىSubject: Other Material Information

تحبة طبية ويعد،،

Pursuant to Article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards for the Year 2004 and Article (17) of the Instructions of Listing Securities on Amman Stock Exchange for the Year 2012, We hereby inform you that emanating from the keenness of the Company to reinforce its control over the distribution markets of the Company's molasses product (Al Fakher) leading to maximize the shareholders wealth, the Company's subsidiary (Al Fakher Holding for Tobacco and Trading Agencies/ registered in the Cayman Islands) has acquired the majority of the distribution activity and markets of Al Fakher molasses product as of 1 June 2017 for a value of One Hundred and Eighty Seven Million Five Hundred Thousand United States Dollars. Noting that the acquisition agreement has been executed on 26 July 2017.

We hereby further inform you that AI Fakher Holding for Tobacco and Trading Agencies is in the process now of finalizing the acquisition of an additional share in the distribution activity equivalent to (10%) of the overall distribution activity for an approximate value of Fifty Five Million United States Dollard, leading thus to an approximate acquisition value of Two Hundred and Forty Two Million Five Hundred Thousand United States Dollars.

الدانــرة الإدارية والمالية الــيــوان ۲۷ نــرز ۲۰۱۷ الرقم المتسلسل، ۱۸ کر کر رقم المالــف، ۸ کر کرک الروم المختصة المال الاراج اللا

بورصة عميان

عملاً بأحكام المادة (8) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 والمادة (17) من تعليمات ادراج الاوراق المالية في بورصة عمان لسنة 2012، نرجو اعلامكم بأنه ومن منطلق حرص الشركة على تعزيز سيطرتها على أنشطة وأسواق التوزيع لمنتج الشركة (معسل الفاخر) وما لتعزيز قامت احدى الشركات التابعة لشركة الاقبال للاستثمار (شركة الفاخر القابضة لتجارة التبغ والوكالات المسجلة في جزر الكايمن) بالاستحواذ على غالبية نشاط وأسواق التوزيع لمنتج معسل الفاخر كما بتاريخ 1/6/17/1/26 وذلك بكلفة استحواذ بلغت مائة وسبع وثمانون مليون وخمسمائة الف دولار أمريكي. وقد جرى التوقيع على وخمسمائة الف دولار أمريكي. وقد جرى التوقيع على

وكما ونرجو اعلامكم بأن شركة الفاخر القابضة لتجارة التبغ والوكالات بصدد الانهاء من الاستحواذ على نسبة اضافية من نشاط توزيع منتج معسل الفاخر تمثل نسبة اضافية بواقع (%10) من اجمالي حجم نشاط التوزيع وذلك بكلفة استحواذ اضافية تبلغ تقريباً خمسة وخمسون مليون دولار امريكي، وهو ما يجعل من الكلفة الاجمالية للاستحواذ تبلغ تقريباً مئتان واثنان واربعون مليون وخمسمائة الف دولار أمريكي.

S.F

P.O.Box 911145 Amman 11191 Jordan Tel.: +962 6 5561333 / 5561337 / 5561338 Fax: +962 6 5561339 E-mail: info@eqbal-invest.com www.eqbal-invest.com

## شركــة الإقبــال للإستثمــار مع.م AI - Eqbal Investment Co. (PLC)

In this respect, the Company will seek financing for the purposes of the acquisition and for investing in the acquired markets. As such, and in order to service the financing and repayment, it is to be noted that the Board of Directors will recommend to the General Assembly of the Company not to distribute dividends in the coming years and until the Board of Directors deems the interests of the Company require otherwise.

وفي هذا الخصوص، ستقوم الشركة بالحصول على تمويل لغايات الاستحواذ ولغايات الاستثمار في الاسواق الجاري الاستحواذ عليها. وعليه، ولغايات التمكن من خدمة التمويل وتسديده، فقد ارتاى مجلس الادارة ضرورة التنويه الى أنه سيعمل على التوصية الى الهيئة العامة لشركة الاقبال في عدم توزيع الارباح خلال السنوات القادمة والى حين ان يرى مجلس الادارة ان مصلحة الشركة تقتضى خلاف ذلك.

واقبلوا وافر الاحترام ،،

سامر توفيق فاخوري رئيس محمد الإدارة

نسخة / للسادة مركز ايداع الاوراق المالية
المحت مدن.

- لسخة / للسادة بورصة عمان المحترمين

**Yours Sincerely** 

Samir Fakhouri

Chairman

## Copy to:

- Securities Depository Center
- Amman Stock Exchange

Fax: +962 6 5561339

E-mail: info@eqbal-invest.com www.egbal-invest.com